
 

 
 

Poznań, 28 grudnia 2019 r. 

 

Interpelacja 

ws. remontu ul. Nasiennej w Poznaniu  

   

Szanowny Panie Prezydencie,  

W związku z prośbą mieszkańców uprzejmie proszę o informację, czy miasto ma w 

określonej perspektywie czasowej plany sfinansowania bądź współsfinansowania (np. dzięki 

współpracy z Radą Osiedla) ul. Nasiennej na Winiarach w Poznaniu.  

 

  

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


